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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 27 augustus 2024
Beleid en Uitvoering - Samenleving en 

Ontwikkeling

14 2024_B&W_00600 Beantwoording raadsvragen CDA voortgang 
Kindcentrum Johan Friso

Samenstelling:

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De fractie van het CDA heeft op 9 juli 2024 schriftelijk vragen gesteld aan het college, conform artikel 
37 van het Reglement van Orde. Hieronder treft u onze reactie.

Vervolg
Vraag 1. Wat betekent het toekennen van deze subsidie voor de voortgang van de nieuwbouw van 
het Kindcentrum Johan Friso?

Met de toegekende subsidie in het kader van de woningbouwimpuls voor het saneren van PFAS op de 
grond van Woonconcept is de ontwikkeling van het plangebied weer een stap dichterbij gekomen. Dit 
betekent dat we het overleg met de eigenaren (opnieuw) kunnen opstarten om de vestiging van een 
school in het plangebied mogelijk te maken.

Vraag 2. In de informatienota van 3 oktober 2023 werd aangegeven dat de gemeente nog geen 
grondpositie heeft, maar dat deze mogelijkheden worden onderzocht. Kunt u ons melden wat de 
huidige stand van zaken is met betrekking tot deze mogelijkheden? 

De gesprekken over het verwerven van een grondpositie door de gemeente voor een school worden 
weer opgepakt. We zetten de komende tijd actief in op het verwerven van een grondpositie. In 2025 
moet duidelijk worden of we er uit gaan komen met partijen.

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen 'Voortgang Kindcentrum Johan Friso' vast.

Bijlagen
1. 20240712 - Schriftelijke vragen CDA - Voortgang kindcentrum Johan Friso.pdf



 
 
Onderwerp:  Vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad Steenwijkerland inzake voortgang Kindcentrum 
Johan Friso 
 
Steenwijk, 9 juli 2024 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen dinsdag 2 juli, tijdens de behandeling van de perspectiefnota, stond er ook een 
informatienota vanuit het college met betrekking tot de voortgang van het Integraal Huisvestingsplan 
(IHP) op de agenda. In de informatienota wordt zeer summier gesproken over het Kindcentrum 
Johan Friso. “Hier is geen voortgang te melden. Vooralsnog wachten we af wat de Pfas gaat 
betekenen voor de ontwikkeling van Steenwijk Zuid-Oost.” 
 
Op 27 juni is echter ook een bericht vanuit het college gekomen dat de gemeente Steenwijkerland 
1,3 miljoen euro krijgt voor het saneren van de woningbouwgrond. Op basis hiervan hebben wij de 
volgende vragen: 

• Wat betekent het toekennen van deze subsidie voor de voortgang van de nieuwbouw van 
het Kindcentrum Johan Friso? 

• In de informatienota van 3 oktober 2023 werd aangegeven dat de gemeente nog geen 
grondpositie heeft, maar dat deze mogelijkheden worden onderzocht. Kunt u ons melden 
wat de huidige stand van zaken is met betrekking tot deze mogelijkheden? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de CDA-fractie Steenwijkerland, 
Erik Homan 
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